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INTERJÚ MAROZSI ZSOLT-MIHALIK PÉTER 

 

RallyMax: Sziasztok fiúk.A hét elején megjelent a Tess Rally Brassó nevezési lista és megtalaltuk a 46-os 

rajtszámmal a Marozsi Zsolt-Mihalik Péter párost, akit még a hargitai futamokon láthattunk.Meséljetek 

egy picit hogyan született meg ez a döntés? 

 

Marozsi Zsolt: Sziasztok, köszöntöm az olvasókat. 

Azért döntöttünk a Román Bajnokság mellett, mert mindig pozitív élményekkel tértünk haza az itt 

rendezett versenyeket követően. 

Jól szervezett, pörgős versenyeket rendeznek itt, és jó képességű, barátságos versenyzőket ismertünk meg. 

   

RallyMax: Milyen célokkal vágtok neki az év első futamának és mit gondoltok a 3-as géposztály 

párbajról? 

 

Marozsi Zsolt: Mivel az idei évet alapvetően nem a 3-as géposztályban tervezzük, célunk, hogy az 

abszolút értékelésben pontot tudjunk szerezni. 
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RallyMax: A brassai futam hires az időjárás változások miatt, mely száraz, esős vagy akár havazást is 

jelenthet.Milyen versenyre vártok a hétvégén? 

 

Marozsi Zsolt: A hétvégére száraz, napos időt jósolnak, de már korábban megtapasztaltuk, hogy itt bármi 

megtörténhet, ezért szöges gumikkal is készülünk.  

 

 
 

RallyMax: A brassói futam után mi lesz a folytatás? Szeretnétek folytatni a Román Ralibajnokságban? 

 

Marozsi Zsolt: 2017-ben az összes romániai futamon szeretnénk részt venni, a Skoda Motorsport ígérete 

szerint április végére készül el az a Fabia R5, amit be tudunk majd vetni a brassói futamot követően. 

 

RallyMax: Köszönjük a válaszokat és kivánun nektek sok sikert az idei évben.Végezetül pedig tiétek a 

szó! 

 

Marozsi Zsolt: Szeretném megjegyezni, hogy az elmúlt években rengeteg segítséget kaptunk, sok új 

igazi barátot szereztünk a Román Bajnokság szervezői, versenyzői között. 

Jelenleg Magyarországon nem ad nekünk ennyi kellemes élményt ez a sport, ezért is döntöttünk úgy, 

hogy egész évben itt tesszük próbára a képességeinket. 

Bízunk benne, hogy szurkolótáborunkat is tudjuk majd gyarapítani, akiket örömmel látunk a versenyek 

helyszínén a szervizparkunkban! 

 

Köszönöm a lehetőséget, hogy válaszohattam a kérdéseitekre, találkozzunk Brassóban!!! 


